
 
 
 
KBO Verslag ALGEMENE Ledenvergadering 30 mei locatie Schoonoord 
 
1 Opening Afmelding vanwege vakantie mevr Buntsma 
Voorzitter heet iedereen van harte welkom . Hij heeft weer heerlijke chocola meegebracht en gezien 
de geringe opkomst is er genoeg voor iedereen. 
Aanwezig zijn 9 leden inclusief het bestuur. Een dramatisch slechte opkomst. Naar de oorzaak kunnen 
we slechts raden, Bijeenkomst net na Pinksteren, erg mooi weer?. Het blijft niet erg begrijpelijk 
gezien de agendapunten waaronder met name de ontwikkelingen op landelijk niveau die ons allen 
raKEN. Verder onze 3 speerpunten voor de komende periode en de concept 
samenwerkingsbijeenkomst met de PCOB. Er worden nog papieren versies uitgedeeld omdat de 
bijlagen pas laat op de site stonden. Wij hopen een volgende keer op een aanzienlijk betere opkomst! 
Gelukkig valt ook te melden dat de activiteiten van de afgelopen periode goed bezocht zijn en dat wij 
2 dames hebben gevonden die de activiteiten cie vanuit de KBO komen versterken. Het zijn de dames 
Ineke Ebbers-Terhuurne Ringallee 23 Velp en Marleen Buntsma, Nieuw Schoonoord 355, Velp. Van 
harte welkom.!! Een derde persoon heeft haar toetreding nog in overweging. 
 
2. Vaststelling jaarverslag. 2022. Secretaris deelt mee dat het in feite uit 2 stukken bestaat nl de 
periode tot november onder verantwoording van het vorige bestuur en de laatste 2 maanden onder 
het huidige bestuur. Het verslag wordt zonder wijzigingen goed gekeurd. 
 
3. Ontwikkeling leden bestand. Onlangs zijn de facturen voor de contributie 2023 verstuurd. Uit de 
betalingen en reacties blijkt dat het leden bestand verder is terug gelopen. Op de peildatum onlangs 
hadden we nog 305 leden. En een nieuwe aanmelding uit Dieren. Het bestuur doet een oproep onder 
de leden om na te gaan of ze personen kunnen benaderen om ook lid te worden. Zeker jonge 
senioren zijn van harte welkom . We hebben ze van harte nodig gezien de maatschappelijke 
vraagstukken die links en rechts opdoemen. Ook een nauwere samenwerking met de PCOB is iets dat 
we verder moeten vormgeven. Samen sterk! 
 
4. Financiën. Penningmeester geeft toelichting op de financiële situatie. We hebben behoorlijk 
ingeteerd op de reserves omdat het vorige bestuur een jaar geen contributie heeft geïnd vanwege de 
Corona maar ook geen subsidies bij de gemeenten heeft aangevraagd. We zijn wel gehouden aan nog 
een contributieafdracht aan KBO Gelderland. We krijgen van de Unie KBO deze afdracht gedeeltelijk 
terug betaald. Verder levert de terugloop van leden ook minder inkomsten op. 
De jaarcijfers zijn door de kascontrole commissie, ditmaal bestaande uit slechts 1 persoon nl de heer 
Herman de Lange, goedgekeurd met de opmerking dat het geheel een overzichtelijk geheel was en 
dat de cijfers klopten. 
Hiermee werd onder dankzegging  aan de penningmeester decharge verleend. De nieuwe kascontrole 
commissie bestaat uit Herman de Lange en Wim van Reine. Een begroting 2024 komt nog terug op de 
agenda maar de penningmeester laat een concept begroting zien die nodig is om op tijd de subsidies 
aan te vragen. Hiermee gaat de vergadering akkoord. 
 
5. Bestuursaangelegenheden. Het bestuur bestaat momenteel alleen uit een DB van 3 personen. Wij 
hopen dat een van de toegetreden dames van de activiteiten cie  deze cie wil vertegenwoordigen in 
het bestuur. ( inmiddels heeft mevr Buntsma, woonachtig in Schoonoord toegezegd deze rol te willen 
vervullen) Gezien de hoeveelheid werkzaamheden die er liggen o.a. het aanhalen van de contacten 
met andere organisaties die zich met senioren bezig houden ,denk hierbij aan o.a het Raadhuis etc, is 
uitbreiding van groot belang. Wij hopen dat er nog een paar personen zijn die een taak in het bestuur 
op zich willen nemen. Ondergetekende heeft eerder bij aantreden aangegeven dat uitbreiding van 
het bestuur zeer gewenst is . Een rooster van aftreden is momenteel nog niet aan de orde gezien de 



huidige smalle samenstelling. Maar als secretaris heb ik bij aantreden aangegeven dat ik maximaal 2 
jaar zal aanblijven door de situatie bij mij thuis. 
 
6. Samenwerking met PCOB . Er is momenteel veel loos op het landelijke vlak . De PCOB trekt zich 
terug van de samenwerking met de Unie KBO. Er liggen financiële claims van de uitgetreden 
provinciale afdelingen en dit ‘KLEEDT’ de Unie verder uit. Een zorgelijke toestand. Onze voorzitter 
Jaap Huurman probeert ons zo goed mogelijk op de hoogte te houden van de landelijke 
ontwikkelingen. Lees met name onze nieuwsbrief! Wij proberen als lokale afdelingen de 
samenwerking met de PCOB verder gestalte geven. Jammer is dat de voorzitter van de PCOB Arthur 
Ohm door een operatie zijn werkzaamheden op een laag pitje heeft staan. De heer Herman de Lange 
geeft aan dat hij graag betrokken wil blijven bij de landelijke ontwikkelingen. *) 
 
8. Bespreking concept samenwerkingsovereenkomst en 3 voorgenomen speerpunten. Er wordt 
leestijd ingelast omdat de leden de bijlagen nog niet gelezen hadden. Gestelde vragen worden naar 
bevrediging beantwoord. Aangegeven wordt dat deze punten doorgestuurd zullen worden naar de 
lokale PCOB met het verzoek om het in het bestuur te bespreken zodat we daarna vervolgstappen 
kunnen nemen. 
 
9 Rondvraag en sluiting. Secretaris geeft aan dat het verslag van deze vergadering in de nieuwsbrief 
en op de site zal worden opgenomen. Voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun komst en bijdragen 
aan de discussie ondanks het mooie weer en hoopt voor een volgende keer op een betere opkomst. 
 
 Aansluitend werd er heel kort een video getoond van een Zwitserse woonsituatie ( een zogenaamde 
meer generatie woning) in Winterthur. Ook in Nederland zijn dergelijke ontwikkelingen gaande. Dit 
leidde nog tot een zinvolle discussie. Hier zal ongetwijfeld nog op worden terug gekomen omdat het 
ook een van onze speerpunten is!. 
 
*) NA DE VERGADERING WORDT AFGESPROKEN DAT Herman de Lange met onze voorzitter ook een 
uitgeschreven vergadering van de Unie KBO ZAL bijwonen omdat hij zich zorgen maakt over een 
verdere versnippering. 
 
Bernd Bonnier, secretaris 


